
28 B U T  LL  E T  I D E L  S I N D I C A T  DE  M E T G E S  DE C AT  A L U  N Y  A

Secció oficial
Extracte de les sessions

Acta n.° 248

A  les vint-i-dues hores i 30 minuts del dia 27 
de gener de mil nou cents vint-i-set, es reuneix el 
Conseil del Sindicat de Metges de Catalunya. As- 
sisteixen els companys Drs. Vives, Mas Oliver, 
Santinà, Queraltô, Marti, Lucaya, Figa, Nart, 
Riera i Puig i Sais. Presideix el Dr. Marti, que 
obre la sessiô, per no trobar-se encara al local el 
Président Dr. Puig i Sais. Actüa de Secretari el 

Dr. Vives.

En obrir-se la sessiô, s’excusa la no assistència 
del Dr. Sastre, que ofereix el seu vot per als 
acords derivats de l ’ordre del dia i la dels Drs. 
Torres Carreras, Puigcercôs, Julià i Presta.

Es llegeix i s’aprcva 1’acta de la sessiô an- 
terior.

El Secretari dôna compte que han estât convo- 
cats per aquesta sessiô els companys que formen 
les Ponències del “ Casai del M etge”  i d’“ Ofici- 
nes” .

Per la Presidència son pregats d’entrar a la 
sala de sessions els que composen la del

Casai del Metge, verificant-ho el Dr. V ila Aba- 
dal i excusant la no assistència del Dr. Taxone- 
ra, que també havia estât convocat, el Dr Marti.

En aquest punt entra a la sala de sessions el 
Président propietari Dr. Puig i Sais, que passa 
a ocupar el seu Hoc, rellevant el Dr. Marti.

El Président, Dr. Puig, remercia el Dr. Vila 
Abadal per haver atès el prec del Sindicat reti
rant la dimissiô que del seu càrrec havia formulât 
i es félicita de poder seguir comptant 'amb la 
cooperaciô de company de tanta vàlua.

El Dr. Vila agraeix els elogis que per la Presi
dència li són adrecats i es posa a disposició del 
Consei 1.

Es planteja el cas de si ha d’ajornar-se la dis- 
cussió per motiu de no comptar avui amb l’assis- 
tència del Dr. Taxonera, ja  que, havent recaigut 
acord de convocar el pie de la Ponència, s’havia 
desistit de fer-ho per tal d’evitar despeses al Sin
dicat i no molestar els companys de fora, concre- 
tant-la als dos esmentats. S ’acorda parlar de la 
qiiestió.

Es dona lectura de la discussió tinguda en la 
darrera Assemblea respecte l’assumpte ; de la qual 
discussió es desprèn que, per haver-se manifestai 
dos criteris oposats, el del Dr. V ila que entenia 
que el projecte havia de portar-se endavant, i el 
del Dr. Taxonera, que estimava que havia d’ajor- 
narse— , es va acordar en definitiva un vot de 
confianga al Consell i  a la Comissió per a que faci 
un nou projecte adaptat a les circumstàncies ac- 
tuals i que es presenti a la propera Assemblea.

S ’obre discussió respecte a si ha de proceclir- 
sè a la realització del projecte o si ha d’ajor- 
nar-se.

El Dr. Riera creu que les circumstàncies no són 
propicies a la realització. Recolza el seu criteri en 
abundosa argumentació i es • declara partidari de 
l’ajornament, sense, però, descuidar quelcom que 
del projecte entén que podria portar-se a la 
pràctica, com és, per exemple, la creació d’una re- 
sidència d’estudiants i pensió per metges forans 
i llurs families.


